

النفود للمواد المبطنة للحرائق	اسم وكيل Name of Agent	SATNA0000367164-2024	رقم الترخيص License Number
2025/09/02 م	تاريخ انتهاء الترخيص License expiration date	1	رقم الصفحة Page Number

اسم المنتج Place of origin	اسم المختبر الصادر للشهادة Name of Certification Body	رقم شهادة السلامة Certification Number	الاسم التجاري Brand Name	اسم المعدة Type of Products	م
USA	UL	BMIQX. R13492	INSPRCTA SHIELD PLUS	COTINGS Internal Finishing Coating: Applicable Substrate: Douglas Fir. Number of Coating layers: 1 layer. Rate per coating layer: 300 sq ft/gal. Flame Spread Index: 45. Smoke Developed Index (SDI): 65.	1

1. يعتبر الوكيل مرخص من قبل الإدارة العامة للدفاع المدني - دبي ويحق له ممارسة نشاطه في إمارة دبي فقط، استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم (213) لسنة 2017 في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني للائحة التنفيذية رقم (505) لسنة 2013، ولا يحق له بمزاولة نشاطه في باقي الإمارات إلا بعد استخراج ترخيص موزع من قبل الإدارات العامة ذات الاختصاص بكل إمارة.
2. يحق للوكيل تركيب وصيانة المعدات المراد تداولها والمسجلة بترخيصه فقط.
3. إبلاغ الإدارة العامة للدفاع المدني - دبي في حالة تغيير أو تعديل في البيانات المتعلقة في الترخيص الصادر من قبل الإدارة.

ملاحظة :

1. Distributor is considered DCD approved and is entitled to practice within the emirate of Dubai only, pursuant to cabinet minister decision No (213) for 2017, and unless he is approved by respective sections at Civil Defense regional departments as a licensed distributor pertaining DCD services regulation of executive note No (505) of 2013, and unless he is approved by respective sections at Civil Defense regional departments as a licensed distributor cannot practice in other emirates.
2. Agent is entitled to install/maintain products listed in obtained license
3. Any changes to license Dubai Civil Defense - GHQ must be notified

Note:



يعتمد / عن مدير الإدارة العامة للدفاع المدني - دبي
Signature of Directorate of Civil Defense - Dubai